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Ing. Telepovský: 

Pán primátor, mňa by zaujímalo ako dopadli rokovania so zástupcami hokejového klubu 

ohľadne zvýšených cien energií v súvislosti s využívaním zimného štadióna.  

 

PhDr. Čižmár: 

Treba povedať, že tie rokovania prebehli separátne. Najprv na úrovni Hokejového klubu 

2016, HK 2016 Trebišov, čo je mužská zložka. Skôr to malo charakter, aby sme si navzájom 

vysvetlili situáciu, pretože momentálne tá finančná stránka je určujúca na jednej aj na druhej 

strane. Za poslancov boli prítomní na rokovaní pani poslankyňa Haburová a poslanec Davala, 

takže mali možnosť si vypočuť aj oni stanovisko hokejového klubu. Čo je limitujúce na tejto 

situácii je to, že HK 2016 je ešte stále v súťaži, tzn. začína pre ňu vyraďovacia časť. Všetko sa 

bude odvíjať samozrejme od možnosti a ďalších postupov, prípadných postupov. Zatiaľ 

predbežne máme avizované, že súťaž ako taká, by mala u mužov končiť koncom marca. 

Budeme rokovať ešte s mládežníkmi, pretože každý jeden týždeň, ktorým sa podarí ušetriť 

prevádzka zimného štadióna, je len plusom pre samosprávu. Takže, z tohto pohľadu sme sa 

dohodli, že budeme priebežne sa stretávať. Jedno je pravda, pokiaľ by sme pristúpili aj 

k riešeniam, žeby sme sa snažili štadión uzavrieť, tak bude potrebné potom týmto družstvám 

poskytnúť aj náhradu v podobe využívania tréningových plôch mimo mesta a takisto aj 

zápasových. Takže zatiaľ sa pokúsime riešiť spoločnými silami túto situáciu a v našom 

prípade hľadaním ešte ďalších ekonomických možností ako zabezpečiť aspoň na teraz, tzn. 

v najbližších týždňoch prevádzku zimného štadióna tak, aby tým neutrpela mládež, no a popri 

tom, keďže ju využívajú aj zástupcovia mužského hokeja, aj muži HK 2016. 

 


